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Generafforsam I ingen L6. A pril 20L2

7 Velkommen vl leder

2 Valg av ordstyrer
Ren6 Raisanen valgt ved akklamasjon

3 Valg av referenter
Dag OIav Prestegarden og Roy Sindre Norangshol valgtved akklamosjon

4 Valg av tellekorps
Even Oswold og Sigurd Lund valgt ved okklamasjon

5 Valg av to paraferer
EIIing Overaa Strond og Anja S. Ronning valgtved akklamasjon

6 Godkjenning av oppmatte

. Gjester: 0

. Talerett: 67

. Stemmerett: 67

7 Godkjenning av referat fra 2. Mai 20LI
G o dkj e nt v e d akkl amosj on

8 Godkjenning av innkalling
G o dkj e nt v e d akklamasj on

9 Godkjenning av sakslisfe
Godkj ent v e d akklomasj on

70 Dagsorden
Oppsummering av dagsorden ved Ren6 Rdisdnen:

. Innlegg: 2 min

. Repiikk: 1 min, 3 stk per innlegg

. Saksopplysning: ingen grense

. Vedtektsendringer: 2/3 flertall

. Alle andre saker: Normalt flertall
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Nummerlapp legges igjen ved utgang dersom man forlater salen

Dersom motet varer til midnatt, stemmes det over hvorvidt motet skal fortsette til det er ferdig, eller om
man skal ta pause til neste dag.

Dersom ingen leder blir valgt kalles det inn til ekstraordinar generalforsamling.

LI Arsberetninger
Notis: Hovedstyrets irsberetning blir gjennomfort som siste Arsberetning.

Administrative
Hovedstyret

. Generelt veldig god innsats fra medlemmene for 6 fylle inn informasjon pA wikien.

. Ukentlig poll pi nettsidene.

. Nytt linjeforeningsopptak laget med innspill fra HS, Eldsterid osv: "Kompileringen".

. Aktiv "PC pA eksamen"-kampanje der Online laget underskriftssystemet. Online har siden stilt
opp i Dagsnytt, Under Dusken osv. NTNU har nA startet pilotprosjekt med PC pA eksamen.

. TriKom startet hssten 2011 for 6 oke tilknytning til fsrsteklassinger og bruken av kontoret.

. Online talte narmere 100 komit6medlemmer i ir dersom man tar med Studlan. TriKom.
VelKom osv.

. Tilbyr epostlister til andre foreninger pA skolen. Startet med 6 ta over linjeforening- og kjeller-
listene fra HC. Har nA B epostlister g6ende for diverse sammensetninger av styrer og foreninger.
Veldig gode tilbakemeldinger pA disse.

. Hovedstyrereferater er ni Apne og legges ut pA wiki fortlopende.

. Er ni representert pA Google+, og selvsagt ogs6 Facebook og Twitter.

. Har gjennomg6n 370 saker og et hoyt antall tilbud, foresporsler og evt-saker.

. Akt stotten til datakameratene fra 2000kr i semesteret, til 5000kr i semesteret - per lag.

. Har kategorisert og samlet informasjon om linjeforeninger pA Gloshaugen og Dragvoll, og satt
opp domenene gloshaugen.info og dragvoll.info som vi har f&tt veldig positive tilbakemeldinger
p6.

. Har ogsi startet prosjekt med 6 sette opp samarbeidsepostlister for dragvoll-foreninger.

. Verv i BanKom og ArrKom har tradisjonelt gitt lite tilbake, for A veie opp for dette fAr BanKom
ni pizza pA moter, og hos ArrKom fAr den som er ansvarlig for et arrangement dette betalt.

. Linjeridet startet som folge av epostlister hos oss.

. Tidenes hoyeste omsetning, inntekt og aktivitet genereit!

Kontoret
. Fonsatt som fsr med arbeid for A holde kontoret tilgjengelig.
. @ket Apningstiden til kontoret med en time.
. Utvidet tilbudet i kjoleskapet.
. TriKom stanet som forsokskomite siste iret.

o Vaffeltirsdager
. Kontoryakter har hatt noe varierende oppmote dette 6ret, trenger forbedring til neste Ar.
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. Har jobbet for 6 ordne lagerplass til Linjeforeningen, dette har ikke gitt da tidspunktet har
passet dirlig mtp. internhusleieordningen og IDI's nedkuttinger pA areal.

. Det oppsummeres rundt hva internhusleieordningen er, og hvordan IDI er i gang med 6
omarrangere sitt areale, da de for tiden har for mye areal per student.

. Vi har fitt bekreftelse pA at kontorarealet forelopig er trygt. Det kan i fremtiden bli aktuelt A
flytte dette, men vi vil ikke miste det.

Komiteer
ArrKom

. Aretur - 1-39 pimeldte.

. Fredagspilser, samtlige untatt en har blitt holdt pi Realfagskjelleren.

. Bowling - har en gang blitt arrangert sammen med Hybrida. Fungerte dirlig da ingen fra
Hybrida motte opp.

. Filmkvelder nA blitt satt pA pause grunnet d6rlig oppmste.

. X-Fest var i ir pA Gossip.

. 17 . Mai-frokost etterfulgt av tog.

. 17 . Mai-middag pA Graffi, i fjor kun for komit6medlemmer, i Ar er det 6pnet for alle
Onlinemedlemmer og evt. falge.

. Bl6tur.

. Immatrikuleringsball etter fadderukene, med bessk fra EldsterAd og andre linjeforeninger.

. Tallinn-tur.

. Julebord i November - kun for komit6medlemmer + triKom. Her fikk vi besok av to
representanter fra IDL Bespisning pA Nattergalen.

. Juleverksted pA kontoret.

Nye arrangementer

. Olsmaking.

. Reboot (minglekveld for komitemedlemmer, en gang i semesteret).

. Karneval pA kjelleren.

. Bading pA pirbadet - har her kjopt inn klippekort for at det skal bli billigere for foreningens
medlemmer.

BanKom
. Har blitt momsregistrert. Dette har fgrt til mye merarbeid med mange nye rutiner som skal

folges. Komiteen fsler at dette nA 96r smertefritt.
. Nytt regnskapsprogram i November 2011: Datax. Har hatt litt innkjoringsproblemer. Har nA fAtt

egen Windows-server og ting fungerer.
. Mote annenhver uke. Arbeidskveld annenhver uke.
. Akt antall medlemmer med representanter fra flere komit6er.

BedKom

' Startet hssten med 6 medlemmer, tok opp 6 nye. Er nA lL etter at et medlem tok permisjon.
. 23 bedpresser (13 host, 10 vir).
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. Mye diskusjoner i linjesamarbeidet ifm. UKA11. Avtale der UKA fikk noen eksklusive dager,
dette hovedsaklig fredager og dager vi generelt ikke onsker. Si vi har klart oss fint.

. Oslotur i November og April der to medlemmer fra BedKom har besskt 4-6 bedrifter. Dette har
fgrt bedrifter som er veldig interesserte i reklame, bedpresser mm.

. Hovedsponsoravtale skt til 120 000kr +mva og fornyet med Steria. Ingen andre ble kontaktet da
denne atalen ble inngAtt.

. Har begynt A selge flere annonser. Har hatt en god del annonser b6de fsr og etter jul.

. BedKom har tatt over Linkedln-gruppe for Online.

. Selger annonser for Offline.
DotKom

. 1,2 aktive medlemmer. Tok opp 7 nye medlemmer, et har sluttet.

. Innfort vinstraff.

. Avholdt teambuilding pi Onlinekontoret hosten 2011, teambuilding pA Indok sin hytte i Oppdal
viren 2012.

. Har vedlikeholdt forholdet til drift@Tihlde pA HIST med et sosialt arrangement sammen med
dem hvert semester.

. Har nylig valgt HAvard Kindem som okonomiansvarlig.

Drift

. Alle servere nA over pi rackformat.

. Fitt donert og tatt i bruk en del hardware som har forbedret ytelsen i systemene.

. Har fitt en del nye seryere som ni ligger pi kontoret og venter pA deler.

. Har byttet ut hardware og software pi mailserver, noe vi er veldig fornoyde med.

. Tatt i bruk Puppet for konfigurasjon av servere.

. Kjopt inn KVM-switch med IP-ststte.

. Ny Cisco gigabit-switch som har tatt over for gammel HP 100Mbit switch. Alle servere st6r ni i
tiilegg pA gigabit-nett ut.

. Har satt i gang samtaler med IDI om eget IPV6-nett.

. Har delvis tatt over drift av DNS for online.ntnu.no.

. Fullverdig backuplosning pA plass med dobbel redundans. BAde lokalt og til CrashPlan.

. Spillserver oppe og kjorer, men ikke helt offisiell enn6.

. Egen komit6boks pA vei opp der alle komit6medlemmer skal fA epost og shell.

. Ny virtualisert Windows-boks til regnskapssoftware som brukes av BanKom.

Utvikling

. Splash-side for fadderukene. Var statisk i fjor, skal bli dynamisk til hostens fadderuker.

. Alle tjenester er nA styrt sentralt av LDAP. Har hatt mye problemer her, men alt skal vare oppe
og fungere n6.

. BedKom og FagKom har fitt elektroniske tilbakemeldingsskjemaer. Denne skal bli generisk si
alle skal kunne bruke denne.

. Offline har fAtt egen seksjon pi webben der PDFer av Offline kan lastes ned.

. Begynt i utvikle webshop siik at effekter kan selges.
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. Flyttet mye av kodebasen over pA GitHub. Blant annet Onlineguru og Studlan er tilgjengelig
her. OgsA Onlineweb finnes her, men er forelopig lukket.

. Studlan har fitt ny nettside, ligger ipent pA github.

. Laget et open source underskriftskampanjesystem som finnes pi github.

. Holder pi med refactoring av event-systemet.

. Flere deler av nettsidene har f6tt unit-tester.

. Generelt grei responstid gjennom 6ret, men med noen awik.

FagKom
. Akt kursavgift fra 3000kr til 6000kr.
. Har gjenomfort 20 kurs, budsjettert med 10.
. Godt samarbeid med FagKom i Abakus.
. Skal ni arrangere sikkerhetssertifiseringskurs innen websikkerhet sammen med Abakus med

sterkt redusert pris pi sertifisering..
. Znsker fremover 6 holde konkurranse, forelopig id6: "Hack-a-phone".

PangKom
. Ingenting har skjedd.

ProKom
. Tok opp 4 nye medlemmer etter fadderukene.
. Har tatt opp 2 nye ved ekstraordinere opptak gjennom Aret.
. Hjalp til mye ved jubileumet.
. Laget trykksaker for si og si alle komit6ene i Online.
. StAtt for bekledning av faddere, skjorter til fagkom, iregensere..
. Laget gaver til andre foreninger.
. Redaksjonen har gitt ut Offline nummer 2,3 og 4. Alle har blitt veldig godt mottatt.

' Offline er ni etter nummer 4,I00o/o skonomisk uavhengig, og gis ut kun vha. midler fra
annonser.

' Planlegging av abbonementsordning er satt i gang, slik at bedrifter, gamle informatikere og
andre intresserte kan abbonere oA Offline.

Periodiske komiteer
JubKom

. Arrrangert 12. November 2011 Onlines 25 6rs-jubileum.

. 198 oppmotte.

' Eget historierom med tidslinjen til Online. Gamle plakater, bildea blAturplakater, generell
historie mm.

' Tidligere studenter ble invitert. Disse ble det arrangert egen sammenkost for pA kjelleren
fredagen, dagen for arrangementet.

. Pink Hink stod for musikken.

' Takknemlige for hjelp fra ProKom som gav oss mye hjelp med design av logoer, plakater,
invitasjoner, medalje osv.
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VelKom
. Fadderuker to uker fra tirsdag 19. August og utover.
. Arrangement hver eneste dag. Kun to stk ble ikke gjennomfort: Utendsrs bading (grunnet var)

og paintballturning (grunnet Utoya).
. For fsrste gang fikk vi med oss internasjonale studenter pA skikkelig mite.

Andre
DataKameratene FK

. Guttelaget har holdt pi en del 6r. Trolig siden 61 2008. Disse spiller i linjeforeningsdivisjon mot
andre linjeforeninger. Har et 11-lag.

. Jentelaget startet i fjor. Startet med to syverlag. Har nA et 7-lag.
Realfagskjelleren

. HAper flere snsker A benytte seg av realfagskjelleren.

. Apent hver fredag.

. Har i 5r vart diskusjon angAende hva som skal skje med lokalene pA Moholt. Det har vert frykt
for A miste kjelleren, men det ser ikke ut til at kjelleren vir er i fare, da den allerede er et
samarbeidsprosjekt mellom flere linjer og derfor ikke vil fi tilordnet flere linjer fsr om lenge.
Dette er trolig et storre problem for andre foreninger som har kjellere alene.
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72 lnnsendte saker og vedtektsendringer
Se innkalling for sakstekst

Innsendte saker
ProKom formaterer vedtektene
G o dkj ent. v e d akkl amasj on

Undergrupper kan stille til verv
Det diskuteres hvorvidt dette forslaget vil fore til at folk som ikke er medlemmer av iinjeforeninger kan
stille til valg. F.eks. folk som fra studlan-gruppa som egentlig horer til andre foreninger som Nabla e.l.

Forslag om votering slik saken stir, med det tillegg at vedkommende i tillegg mA vare medlem av
foreningen som folger:

"Personen md allerede vere medlem av linjeforeningen Online"

Det voteres om saken skal voteres over med det foreliggende tillegget:
Fravarende: 5
Blankt: 9
For:49
Mot: 4
Totalt: 67

Forslaget gdr igjennom med det nevnte tillegget

Sparing til jubileer
Saken gAr til votering slik den stAr i forslaget:

Fravarende: 6
Blankt: 3
Mot: 0
For: 58
Totalt: 67

Forslaget godkjent
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Vedtektsend ringer
Nye medlemsretninger
Det diskuteres hvor mange medlemmer det p& hver linje. Det indikeres at det er fi, kanskje 20 personer
per linje. Det fortelles at mange av fagene de har er like masterfag hos oss.

Saken gir til votering slik den stir i forslaget:
Fravarende: 7
Blankt: 7
Mot: 0
For: 53
Totalt: 67

Ve dtektse ndr ing en g o dkj ent

Kompileringen
Det diskuteres rundt ordstillingen om at medlemmet mA ha vart gjennom det nye opptaket
"kompilering" og hvorvidt dette kommer til A odlegge for medlemmer som har vart medlem lenge,
men ikke fitt vare med pA det nye opptaket.

Da hovedstyret er vedtaksdyktige pA generalforsamlingen, samles disse for i vedta at ogs6 det gamle
opptaket kalles "Kompileringen", og at dette gir like rettigheter som det nye.

Saken gir til votering slik den st&r i forslaget:
Fraverende: 7
Blankt: 5
Mot: 1
For: 54
Totalt: 67

Ve dtekts e nd r i ng e n g o dkj e nt

Forsikringer
Saken gir til votering slik den st6r i forslaget:

Fravarende: 5
Blankt: 15
Mot:3
For:44
Totalt: 67

Ve dtekts e ndr ing e n IKKE g o dkj e nt

Side 10 av 17



Utilgiengelighet av skonomiansvarlig
Saken gAr til votering slik den stir i forslaget:

Fravarende: 5
Blankt: 3
Mot: 1
For: 58
Totalt: 67

Ve dtekts e ndr ing e n g o dkj e nt

Forslag om navngiving av pangKom
Saken gAr til votering slik den st6r i forslaget:

Fravarende: 6
Blankt: 0
Mot: 0
For: 61
Totalt:67

Ve dt ekts e ndr ing e n g o dkj e nt

T!iKom
Saken 96r til votering slik den st6r i forslaget:

Fraverende: 5
Blankt: L
Mot: l-
For: 60
Totalt:67

Ve dtekts e ndr ing e n g o dkj e nt

Oppsigelse
Saken gir til votering slik den st6r i forslaget:

Fravarende: 6
Blankt: 2
Mot: 1
For: 58
Totalt:67

Ve dtekts e ndr ing en g o dkj e nt.
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Mislighold av verv
Saken gir til votering slik den stAr i forslaget:

Fravarende:9
Blankt: 2
Mot:0
For: 56
Totalt:67

Ve dtektse ndr ing e n g o dkj e nt

Nodesystemet
Saken gir til votering slik den stAr i forslaget:

Fraverende: 7
Blankt: 3
Mot:0
For: 57
Total t :67

Ve dtektsendr ing en g o dkj ent

Jubileumsfond
Saken 96r til votering slik den stir i forslaget:

Fraverende: 5
Blankt: 5
Mot:0
For: 57
Totalt: 67

Ve dtektsendr ing en g o dkj e nt

Forslag om endring av navneregler for komiteforkortelser
Saken gir til votering slik den stir i forslaget:

Fraverende: 6
Blankt: 1
Mot:22
For: 38
Totalt:67

Ve dtekts e ndr ing e n IKKE g o dkj e nt
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73 Godkjenning av regnskap LIl72 og budsjett 72/73
De forskjellige komiteene oppsummerer regnskapene for kalenderiret 2011. Det er generelt lite
innsigelser og regnskapene blir fremlagt ryddig med gode forklaringer pi evt. awik.

bedKom sitt budsjett er noe mangelfullt da ikke alle inntekter og utgifter ifm. bedriftspresentasjoner er
fart.

Godkjenning og budsjett gdr til godkjenning som en sok under forutsetning av at pdpekte feil og
mangler, derunder bedkoms manglende foringer fores inn og vises til paraferer ndr referat
underskrives,

Fravarende:4
Blankt: 0
Mot: 3
For: 60
Totalt: 67

Regnskap og budsjett godkjennes under nevnte forutsetning

74 Valg

Valg av leder
Til valg: Hanne Gunby

Det onskes hemmelig valg, votering skjer skriftlig:

Hanne Gunby valgt til leder

Valg av nestleder
Til valg: Ada Jordal, Sverre Bjorke, Tri M. Nguyen

Skriftlig votering:

Tri M. Nguyen valgt til nestleder

Valg av leder for arrKom
Til valg: Jim Frode Hoff, Martin A. Midtsund

Skriftlig votering:

Martin A. Midtsund valgt til leder av arrKom
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Det kommer opp forslag om votering om generalforsamlingen skal avsluttes og fortsettes dagen
etter:

Mot:5i .
Blanke: 1
For: 6
Fravarende: 9

Gener olforsamlingen gj are s ferdig innev erende dag

Valg av leder for bedKom
Til valg: Magnus Kongshem, Vilde Grav

Skriftlig votering:

Magnus tjernes fra listen med ferrest stemmer. Ny votering der Vilde trenger minst 50% av salens
stemmer.

Vilde valgt til leder av bedKom
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Valg av leder for dotKom
Til valg: Christian Strand Young

Votering ved hAndsopprekking :

Christian valgt til leder av dotKom

Valg av leder for fagKom
Til valg: Nina Smorsgird, Linn Vikre, Henning M. Vold

Skriftlig votering:

LinnYikre valgt til leder av fagKom

Valg av leder for proKom
Til valg: Magnus Line

Votering ved hAndsopprekking:

Mognus valgt til leder for proKom
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Valg av kontorsjef eller leder for triKom (den av de to tit lene som er
gjeldende)

Til valg: David Storjord, Malin Bruland, John H. Kolstad

Skriftlig votering:

Malin fjernes fta listen over kandidater. Ingen med tilstrekkelig flertall.

Ny runde med David og John:

John fjernes fra listen over kandidate. Ingen med tilstrekkelig flertall.

Ny runde med kun David:

David valgt til leder for triKom

Valg av valgkomite
. Ada
. Ingrid
. Jonathan
. Even

Ovenstdende liste valgt komplett med akklamasjon
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75 Medaljeutdeling
Medaljer deles ut for lang og tro tjeneste:

. Dag Erik Vikan

. Ada Jordal

. Daniel Abrahamsen

Hovedstyremedaljer deles ut til det nye hovedstyret og det gamle styret onsker det nye styret til lykke
med driften det neste iret.

Generalforsam I i ngen avsl uttes!

aa Strand
!T \  1/ '  \u

AnJa 5. Konnrng
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